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OBECNÉ ZASTUPITEĽSTVO OBCE VOJANY 

 

 

 

Z Á P I S N I C A 

 
z prvého zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Vojany, konaného dňa 26.1.2012 o 18.30 hodine 

v zasadacej sieni Obecného úradu vo Vojanoch. Zasadnutie bolo zvolané starostom obce podľa § 13 

ods. 4 písm. a) zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení. 

 

Prítomní: 

 

Poslanci obecného zastupiteľstva podľa prezenčnej listiny, sekretárka, JUDr. Dušan Szabó, právny 

zástupca obce  a starosta obce. 

Prezenčná listina tvorí prílohu zápisnice. 

 

Program: 

 

1. Otvorenie 

2. Voľba návrhovej komisie 

3. Kontrola uznesení 

4. Voľba hlavného kontrolóra Obce Vojany 

5. Ţiadosti o dotáciu na rok 2012 

6. Prerokovanie platu starostu obce Vojany na rok 2012, podľa § 4 ods. 4 zák. č. 253/1994 Z.z. 

7. Návrh rozpočtu Obce Vojany na roky 2012 – 2014 

8. Spôsob určenia výšky odplaty za sluţby spojené s uţívaním nebytových priestorov v Polyfunkčnej     

    budove vo Vojanoch – informácia 

9. Budova č. 354 v k.ú. Vojany – znalecký posudok na budovu a spôsob naloţenia s budovou  

10. Prenájom pozemku pod budovou č. 354 v k.ú. Vojany vo vlastníctve Svetlany Karkovej, L.N.T.  

      85/13, 079 01 Veľké Kapušany 

11. Určenie počtu členov jednotlivých komisií pri OZ Vojany 

12. Rôzne 

13. Záver 

 

 

K bodu číslo 1 – Otvorenie 

 Starosta obce privítal všetkých prítomných a skonštatoval, ţe všetci poslanci sú prítomní 

a preto zasadnutie obecného zastupiteľstva je uznášaniaschopné. Starosta obce informoval  poslancov, 

ţe v miestnosti sú umiestnené dva mikrofóny a záznamová technika na nahrávanie zvuku zo 

zasadnutia obecného zastupiteľstva. Starosta obce (ďalej len starosta) vymenoval M. Fajdelovú za 

zapisovateľku. Následne starosta prečítal program zasadnutia a dodal, ţe k bodu č. 9 pán Kark 

neodovzdal materiál, preto navrhuje uvedený bod vynechať z programu, nakoľko podľa uznesenia OZ 

materiál má byť doručený poslancom pred zasadnutím. 

 

 

Starosta dal hlasovať o nasledovnom návrhu uznesenia: 
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OZ schvaľuje vynechať bod č. 9 z programu zasadnutia. 

Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 7 poslancov OZ 

     Hlasovanie: za 4 /MUDr. Varga, Jakub, Kaszonyi, Béreš/ 

                                  proti  3 / Franko, Lukáč, Kark/ 

                                  zdržal sa 0   

 

Starosta obce navrhoval rozšíriť program zasadnutia o nasledovné body: 

Projekt na Úrad vlády SR - ţiadosť o dotáciu pre národnostné menšiny 

Projekt na Ministerstvo ŢP – ţiadosť o dotáciu na opravu rigolov 

Starosta obce stručne oboznámil poslancov, ţe je moţnosť ţiadať dotáciu na hore uvedené akcie. Na 

opravu rigolov maximálna výška dotácie je 20 tis. Eur. 

 

Starosta dal hlasovať o nasledovnom návrhu uznesenia: 

 

OZ schvaľuje namiesto  bodu  č. 9 zaradiť do programu zasadnutia body: 

Projekt na Úrad vlády SR - ţiadosť o dotáciu pre národnostné menšiny 

Projekt na Ministerstvo ŢP na opravu rigolov 

 

Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 7 poslancov OZ 

     Hlasovanie: za 7 /Béreš, Jakub, Franko, Kark, Kaszonyi, Lukáč, MUDr. Varga/, proti  0,   

                                     zdržal sa 0    

 

K bodu číslo 2 -  Voľba návrhovej komisie 

 Starosta obce navrhol nasledovné zloţenie návrhovej komisie: Zoltán Kark a Ferdinánd 

Kaszonyi. 

 

Starosta dal hlasovať o nasledovnom návrhu uznesenia: 

 

OZ schvaľuje návrhovú komisiu v nasledovnom zloţení:  Zoltán Kark a Ferdinánd Kaszonyi  

 

Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 7 poslancov OZ 

                         hlasovanie: za 7 /Béreš, Jakub, Franko, Kark, Kaszonyi, Lukáč, MUDr. Varga/, 

                                    proti  0,  zdržal sa 0    

 

K bodu číslo 3 -  Kontrola uznesení 

 

Gabriel Franko prečítal uznesenia č. 214 aţ 217 prijaté obecným zastupiteľstvom dňa  23.11.2011. 

V súvislosti s prečítanými uznesenia Z. Béreš sa opýtal či bola vyplatená faktúra Balombiniovi. 

Starosta odpovedal, ţe faktúra bola uhradená.  

 

Lukáč Attila prečítal uznesenia č. 218 aţ 236 prijaté obecným zastupiteľstvom zo dňa 14.12.2011 

K uzneseniu č. 221 ekonómka obce poznamenala, ţe skutočné čerpanie rezervného fondu bolo vo 

výške 1 038,97 eur, nakoľko ostatné výdavky obec vykryla z príjmov v roku 2011. Nepouţité 

prostriedky obec sa vrátilo do rezervného fondu.   

Starosta obce oboznámil poslancov, ţe na Ministerstvo ŢP bol odovzdaný projekt na rekonštrukciu 

prečerpávacej stanice. 
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Jakub Ladislav prečítal uznesenia číslo 237 aţ 239 zo dňa 27.12.2011. 

 

K prečítanej zápisnici MUDr. Michal Varga dodal, ţe ţiada opraviť na strane 4 v odseku 

Stolnotenisový klub chybne zapísanú vetu, nakoľko svoju pripomienku sformuloval tak, ţe počas 

tréningu môţu hrať iba členovia stolnotenisového klubu a zápasy ani nespomínal lebo zápasy sú 

verejné a môţe tam byť hocikto. 

 

Starosta obce oznámil poslancom, ţe je devätnásť hodín a  na túto hodinu bola vyhlásená 

voľba hlavného kontrolóra a preto navrhuje rokovanie o tomto bode prerušiť a pokračovať aţ po voľbe 

hlavného kontrolóra obce.  

 

K bodu číslo 4 - Voľba hlavného kontrolóra Obce Vojany 

 

Do miestnosti boli zavolaní dvaja prítomní kandidáti Ing. Krejza František a  Vargová Beáta. 

Starosta obce po privítaní kandidátov, prečítal Vyhlásenie voľby hlavného kontrolóra schválené 

obecným zastupiteľstvom. Poprosil právneho zástupcu obce, aby oboznámil poslancov s príslušnými 

ustanoveniami zákona o voľbe hlavného kontrolóra. JUDr. Szabó prečítal príslušné ustanovenia 

Zákona o obecnom zriadení. 

Starosta obce oboznámil poslancov, ţe sa najprv poslanci musia rozhodnúť či sa voľba 

hlavného kontrolóra uskutoční verejným alebo tajným hlasovaním.  

MUDr. Varga navrhol, aby sa voľba uskutočnila tak ako pri predchádzajúcich voľbách a preto 

navrhuje tajné hlasovanie.  

 

Starosta dal hlasovať o nasledovnom návrhu uznesenia: 

 

OZ schvaľuje voľby hlavného kontrolóra tajným hlasovaním. 

 

Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 7 poslancov OZ 

                      hlasovanie: za 7 /Béreš, Jakub, Franko, Kark, Kaszonyi, Lukáč, MUDr. Varga/, 

                                                     proti  0,  zdržal sa 0    

 

Starosta obce oboznámil poslancov, ţe na obecný úrad boli doručené tri obálky: prvá obálka bola 

doručená dňa 5.1.2012, druhá a tretia doručená dňa 10.1.2012. 

Ladislav Jakub navrhol, aby obálky otvoril MUDr. Varga predseda výberovej komisie.  

Starosta odovzdal 3 kusy obálok MUDr. Vargovi, ktorý  prečítal vyhlásenie voľby hlavného 

kontrolóra, ktoré tvorí prílohu zápisnice.  

MUDr. Varga konštatoval, ţe boli odovzdané tri obálky, jedna je otvorená, nakoľko nebola označená, 

ţe Voľba hlavného kontrolóra. Obálky začal otvárať v poradí v akom došli: 

1. obálka- uzavretá,  došla dňa 5.1.2012 - Ing. Fantišek Krejza, ul. Hlavná 8/171,07641 Biel – MUDr. 

Varga skontroloval úplnosť ţiadaných dokladov. Obálka obsahovala písomnú prihlášku, písomný 

súhlas na spracovanie osobných údajov, ţivotopis výpis z registra trestov zo dňa 28.12.2011, ktorý 

neobsahuje záznam  v registri trestov, Vysvedčenie o záverečnej skúške na Slovenskej vysokej škole 

technickej v Bratislave, Vysvedčenie o štátnej záverečnej skúške na Vysokej škole dopravnej v Ţiline 

a Diplom o ukončení štúdia na strojníckej a elektronickej fakulte Vysokej školy dopravnej v Ţiline. 

MUDr. Varga skonštatoval, ţe odovzdané doklady spĺňajú predpísané kritéria.  

2. obálka- uzavretá došla dňa 10.1.12012 - Vargová Beáta, 076 72 Vojany č. 128  – MUDr. Varga 

skontroloval úplnosť ţiadaných dokladov. Obálka obsahovala písomnú prihlášku, výpis z registra 

trestov zo dňa 2.1.2012 ktorý neobsahuje záznam, doklad o dosiahnutom vzdelaní – maturitné 
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vysvedčenie z Gymnázia Košice, maturitné vysvedčenie o pomaturitnom štúdiu na 

Strednej poľnohospodársky škole vo Veľkých Kapušanoch odbor poľnohospodársky manaţment. 

MUDr. Varga skonštatoval, ţe odovzdané doklady zodpovedajú poţiadavkám. 

3. obálka bola otvorená z dôvodu neoznačenia, ţe sa jedná o voľbu hlavného kontrolóra došla dňa 

11.1.2012 - PhDr. Balková Mária, Herlianska 37, 040 14 Košická Nová Ves - MUDr. Varga 

skontroloval úplnosť ţiadaných dokladov. Obálka obsahovala písomnú prihlášku, ţivotopis, výpis 

z registra trestov zo dňa 8.11.2011 ktorý neobsahuje záznam,  Diplom o vykonaní rigoróznej skúšky 

v študijnom odbore verejná politika a verejná správa na Univerzite Pavla Jozefa Šafárika v Košiciach. 

Odovzdané doklady zodpovedajú  poţiadavkám. 

Po formálnej stránke sú všetky prihlášky v poriadku a boli zaradené do volieb hlavného kontrolóra. 

Starosta požiadal poslancov aby dali otázky prítomným uchádzačom a poprosil uchádzačov, 

aby sa predstavili. 

O slovo sa prihlásil Ing. Krejza František  a predstavil  sa poslancom obecného 

zastupiteľstva. O sebe povedal nasledovné: od narodenia je obyvateľom obce Biel, v roku 1980 

uzavrel manţelstvo vo Vojanoch. V roku  1979 ukončil Vysokú školu dopravnú v Ţiline ako  strojný 

inţinier. Od roku 1980 pracoval ako učiteľ na strednej škole v Čiernej nad Tisou. V roku 1980 sa stal 

riaditeľom obchodnej akadémie v Čiernej nad Tisou, kde odpracoval 18 rokov. Počas tejto doby 

pracoval aj s  projektmi o dotácie a preto táto oblasť je mu známa. V troch volebných obdobiach bol 

poslancom obecného zastupiteľstva v obci Bieľ a z toho v jednom vykonával aj funkciu zástupcu 

starostu a krátky čas zastupoval starostu obce počas jeho nemoci. Toho času učí na strednej škole vo 

Veľkých Kapušanoch auto opravu, nakoľko je strojný inţinier.  Myslí si, ţe má dostatočné skúsenosti 

v oblasti samosprávy a jeho cieľom je, aby obecné zastupiteľstva rozhodovali správne. So svojimi 

odbornými vedomosťami bude pomáhať starostovi a obecnému zastupiteľstvu. Bude dozerať a riadiť 

finančné veci a zamestnancov obce. Ďalej oznámil poslancom, ţe pozrel na web stránku obce a zistil, 

ţe treba opraviť niektoré dokumenty a mal by niekoľko návrhov na zlepšenie tejto stránky. Videl aj to, 

ţe sa v obci vydávajú noviny a aj v tejto oblasti má skúsenosti, preto aj v tomto smere by vedel 

pomôcť. Na konci svojho  predstavenia sa  poďakoval poslancom za pozornosť a za prípadnú 

prejavenú dôveru.  

 

Beáta Vargová poznamenala, ţe ju asi pozná kaţdý poslanec a vedia kde pracovala 

a poprosila poslancov o prípadné otázky.  

Lukáč Attila sa opýtal, ţe kde pracovala a s čím sa zaoberala. 

B. Vargová odpovedala, ţe pracovala vo Veľkých Kapušanoch na Mibyte ako fakturantka a neskôr 

vybavovala úradné záleţitosti súvisiace s prenajatými bytmi. 

 

Starosta obce oboznámil poslancov, ţe treba zvoliť minimálne 3 člennú volebnú komisiu na 

spočítanie odovzdaných hlasov. 

Lukáč Attila navrhoval aby bol kaţdý člen OZ členom volebnej komisie. 

 

Starosta dal hlasovať o nasledovnom návrhu uznesenia: 

 

OZ schvaľuje nasledovné zloţenie volebnej komisie: Béreš Zoltán, Franko Gabriel, Jakub Ladislav, 

Kark Zoltán, Kaszonyi Ferdinánd, Lukáč Attila a MUDr. Varga Michal. 

 

Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 7 poslancov OZ 

                      hlasovanie: za 7 /Béreš, Jakub, Franko, Kark, Kaszonyi, Lukáč, MUDr. Varga/, 

                                                     proti  0,  zdržal sa 0    
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Starosta prečítal hlasovací lístok na ktorom boli všetci traja kandidáti a pri jednotlivých 

menách označenia : za    proti    zdrţal sa.  Potom starosta poprosil právnika aby oboznámil poslancov 

s právnou legislatívou týkajúcej sa voľby HK. Následne bolo rozdaných 7 hlasovacích lístkov. 

Poslanci postúpili k tajnému hlasovaniu a odobrali sa označiť hlasovacie lístky. Potom hlasovacie 

lístky vloţili do volebnej schránky. Po ukončení hlasovania volebnú schránku otvorili za prítomnosti 

všetkých poslancov. 

  

Poslanci po tajnom hlasovaní konštatovali nasledovné: 

Počet vydaných hlasovacích lístkov: 7. 

Počet odovzdaných hlasovacích lístkov: 7. 

 

1. hlasovací lístok – neplatný, nebol označený  

2. hlasovací lístok – platný bol označený za pri kandidátovi Ing. Krejza František 

3. hlasovací lístok – neplatný – zakrúţkovaná jednotka  

4. hlasovací lístok – platný bol označený za pri kandidátovi Ing. Krejza František 

5. hlasovací lístok – platný bol označený za pri kandidátovi Ing. Krejza František 

6. hlasovací lístok – neplatný – zakrúţkovaná dvojka  

7. hlasovací lístok – platný bol označený za pri kandidátovi Ing. Krejza František 

 

Výsledok hlasovania: s počtom platných hlasov 4 bol zvolený za hlavného kontrolóra Ing. Krejza 

František. 

MUDr. Varga navrhol dať do uznesenia aj rozsah týţdenného pracovného času. 

 

Starosta dal hlasovať o nasledovnom návrhu uznesenia: 

 

OZ  

a) konštatuje, ţe na základe výsledku tajných volieb hlavného kontrolóra obce Vojany, za hlavného 

kontrolóra  Obce Vojany bol zvolený Ing. Františke Krejza, bytom Hlavná 8/171, 076 41 Biel, 

pomerom hlasov 4 poslancov za. 

b) konštatuje, ţe funkcia hlavného kontrolóra sa bude vykonávať v rozsahu pracovného času týţdenne 

v trvaní 8 hodín. 

 

Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 7 poslancov OZ 

                      hlasovanie: za 7 /Béreš, Jakub, Franko, Kark, Kaszonyi, Lukáč, MUDr. Varga/, 

                                                     proti  0,  zdržal sa 0    

 

Starosta obce gratuloval novému hl. kontrolórovi a navrhol uzavrieť pracovnú zmluvu od 1.2.2012 a 

poďakoval kandidátom za účasť.    

MUDr. Varga Michal sa opýtal, či schválený pracovný úväzok platí na celé volebné obdobie alebo 

obecné zastupiteľstvo môţe meniť podmienky v priebehu volebného obdobia a či pracovná doba sa 

uzatvára na dobu 6 rokov. 

JUDr. Szabó  Dušan odpovedal, ţe pracovný úväzok platí na celé volebné obdobie a nie je moţné ho 

meniť a pracovná zmluva sa uzatvára na dobu 6 rokov. 

Jakub Ladislav sa opýtal, ţe aký plat má hlavný kontrolór. 

Starosta obce odpovedal, ţe je zákonom stanovené percento z priemerného platu v národnom 

hospodárstve. V našom prípade je koeficient 1,28 z priemerného platu v NH a prepočítaný na 20% 

úväzok. 

Ekonómka dodala, ţe bývalý hlavný kontrolór mal mzdu vo výške 196 eur.  
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MUDr. Varga Michal sa ešte opýtal, či sa hlavný kontrolór zaeviduje do knihy dochádzok. 

Starosta obce odpovedal, ţe o dochádzke hlavného kontrolóra sa vedie riadna evidencia, to znamená 

ţe sa zapisuje do knihy príchodov a odchodov. 

 

K bodu číslo 5 - Žiadosti o dotácie na rok 2012 

Starosta obce oboznámil poslancov so ţiadosťami, ktoré podali organizácie a zdruţenia so sídlom vo 

Vojanoch ako Stolnotenisový klub TTC Tigers, Csemadok,  FK Internationál, Reformovaná 

kresťanská cirkev a Poľovnícke zdruţenie Srnec. Výška ţiadaných dotácií je rovnaká ako v roku 2011 

okrem ţiadosti Poľovníckeho zdruţenia, ktoré ţiadalo 350 eur tj. o 50 eur viac ako v minulom roku. 

Lukáč Attila – poznamenal, ţe podľa neho 2 500 eur je veľa pre stolnotenisový klub lebo oni uţívajú 

kultúrny dom a výdavky na réţiu hradí obec. V rozpočte pozeral výšku výdavkov na elektriku a plyn 

a zistil, ţe skutočná výška dotácie je  okolo 3000 - 3500 €. 

Starosta obce dodal, ţe okrem kultúrny dom vyuţíva aj obec na vlastné účely. V minulom roku obec 

usporiadala viac akcií a boli usporiadané aj školské akcie, okrem toho trikrát týţdenne chodia cvičiť 

do kultúrneho domu ţeny. Reţijné náklady na tieto akcie znáša obec a nie sú zvlášť vedené.  

Franko Gabriel opustil  rokovaciu miestnosť. 

Jakub sa opýtal akú triedu ligu hrá stolnotenisový klub 

MUDr. Varga odpovedal, ţe 3,4 a 5 ligu. 

Franko Gabriel sa vrátil do rokovacej miestnosti. 

 

Starosta dal hlasovať o nasledovných návrhov uznesenia: 

 

OZ schvaľuje poskytnutie dotácie v roku 2012 pre Stolnotenisový klub TTC Tigers vo výške 2 500 eur 

Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 7 poslancov OZ 

                        hlasovanie: za 4 /MUDr.Varga, Béreš, Jakub, Kaszonyi/ , proti  1 /Lukáč/,   

                                                       zdržali sa 2  /Franko, Kark/  

 

OZ schvaľuje poskytnutie dotácie v roku 2012 pre Csemadok  vo výške 650 eur. 

Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 7 poslancov OZ 

                      hlasovanie: za 7 /Béreš, Jakub, Franko, Kark, Kaszonyi, Lukáč, MUDr. Varga/,  

                                                     proti  0,  zdržal sa 0   

 

OZ schvaľuje poskytnutie dotácie v roku 2012 pre Reformovanú kresťanskú cirkev vo výške 3 320 eur 

Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 7 poslancov OZ 

                      hlasovanie: za 7 /Béreš, Jakub, Franko, Kark, Kaszonyi, Lukáč, MUDr. Varga/, 

                                                     proti  0,  zdržal sa 0    

 

OZ schvaľuje poskytnutie dotácie v roku 2012 pre Futbalový klub vo výške 8 300 eur 

Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 7 poslancov OZ 

                      hlasovanie: za 6 /Béreš, Jakub, Franko, Kark, Kaszonyi, MUDr. Varga/, 

                                                     proti  0, zdržal sa 1 /Lukáč /  

 

OZ schvaľuje poskytnutie dotácie v roku 2012 pre Poľovnícke zdruţenie Srnec vo výške 350 eur 

Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 7 poslancov OZ 

                      hlasovanie: za 6 /Béreš, Jakub, Franko, Kark, Kaszonyi, Lukáč, MUDr. Varga/, 

                                                     proti  0,  zdržal sa 1  /MUDr. Varga/  
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K bodu číslo 6 - Prerokovanie platu starostu obce Vojany na rok 2012, podľa § 4 ods. 4 zák. č. 

253/1994 Z.z. 

Starosta obce oboznámil poslancov, ţe od roku 2011 platí zákon č. 253/2011 Z.z., podľa § 4 ods. 4 

zák. č. 253/1994 Z.z. ktorý upravuje plat starostov obcí a podľa ktorého starostovi nepatrí odmena. 

Plat starostu obec obecné zastupiteľstvo raz ročne prerokuje.  

Poţiadal poslancov, aby dali návrhy na výšku platu na rok 2012. 

Lukáč sa opýtal, ţe aký plat mal pán starosta o koľko bola zvýšená základná mzda, on sa pamätná na 

20%. 

Starosta obce odpovedal, ţe áno mal 20%-né zvýšenie. 

Lukáč navrhuje 30% zvýšenie základného platu 

Franko sa opýtal, ţe uţ OZ neschvaľuje odmenu štvrťročne? 

JUDr. Szabó odpovedal, ţe tento zákon uţ neplatí a podľa nového OZ určí plat starostu raz ročne 

a môţe zvýšiť plat starostu aţ o 70%. 

 

Starosta dal hlasovať o nasledovnom návrhu uznesenia: 

 

OZ schvaľuje zvýšenie platu starostu Štefana Czinkeho, trvale bytom Vojany č.16  o 30% s účinnosťou 

od 1.2.2012. 

Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 7 poslancov OZ 

                      hlasovanie: za 1 /Lukáč/, 

                                  proti  0,  zdržal sa 6 /Béreš, Jakub, Franko, Kark, Kaszonyi, MUDr. Varga/,    

 

Poslanec Béreš Zoltán navrhuje 20% -né zvýšenie platu. 

 

Starosta dal hlasovať o nasledovnom návrhu uznesenia: 

 

OZ schvaľuje zvýšenie platu starostu obce Štefana Czinkeho, trvale bytom Vojany č. 16 s účinnosťou 

od 1.2.2012 o 20%. 

Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 7 poslancov OZ 

                      hlasovanie: za 6 /Béreš, Jakub, Franko, Kaszonyi, Lukáč, MUDr. Varga/, 

                                                     proti  0,  zdržal sa 1 /Kark/   

 

K bodu číslo 7 - Návrh rozpočtu Obce Vojany na roky 2012 – 2014 

Starosta oboznámil poslancov, ţe navrhované zmeny na predošlom zasadnutí boli zapracované do 

predkladaného návrhu. 

Jakub Ladislav predseda finančnej komisie navrhuje doplniť do rozpočtu poloţku 0810 633001 

Interiérové vybavenie vo výške 2 000 eur na nákup vybavenia do posilňovne. 

MUDr. Varga poţiadal ekonómku obce, aby oboznámila poslancov s návrhom finančnej komisie 

o doplnení poloţiek do rozpočtu. 

Ekonómka obce Mária Fajdelová oznámila poslancov, ţe finančná komisia navrhuje zakúpenie 

projektoru do kultúrneho domu. Starosta obce sa informoval ohľadom cien projektorov a zistil, ţe 

kvalitnejší projektor s plátnom stojí okolo 1 000, eur preto sa výdavky na nákup interiérového 

zariadenia pri poloţke 08209 633001 zvýšia z 2 000 na 3 000 eur. 

MUDr. Varga opustil rokovaciu miestnosť. 

Jakub poznamenal, ţe vidí v rozpočte poloţku poplatok za kosenie vo výške 60 eur a podľa neho je to 

veľa najme u dôchodcov. 

Kaszonyi vysvetlil, ţe sa mýli, lebo to sú ročné príjmy za kosenie v obci. 
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Starosta obce ešte dodal, ţe v obci je platné VZN, kde je určená výška poplatku na m² keď sa dobre 

pamätá 50 centov na 10 m². 

Jakub navrhol v súvislosti s poplatkom za kosenie, aby u osamelých dôchodcov nad 60 rokov obec  

vykonala kosenie zadarmo. 

MUDr. Varga sa vrátil do rokovacej miestnosti. 

 

Starosta dal hlasovať o nasledovnom návrhu uznesenia: 

 

OZ schvaľuje bezplatné kosenie zastávanej plochy a nádvoria u osôb starších ako 60 rokov ţijúcich 

v samostatnom  rodinnom dome.  

 

Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 7 poslancov OZ 

                      hlasovanie: za 7 /Béreš, Jakub, Franko, Kark, Kaszonyi, Lukáč, MUDr. Varga/, 

                                                     proti  0,  zdržal sa 0    

 

Kark sa opýtal, ţe aká čiastka je rozpočtovaná na opravu traktora, lebo počul, ţe je potrebná montáţ 

prednej nápravy keď chceme, aby traktor pracoval na kompostovisku s novou technikou. 

Starosta odpovedal, ţe 1 500 eur. 

Kaszonyi – poznamenal, ţe má také informácie, ŠOMO s.r.o predáva traktory, a je tam jeden traktor   

po kompletnej generálke. Navrhuje radšej kúpiť taký ako investovať do starého.  

MUDr.Varga poznamenal, ţe niekto musí v tejto veci jednať s vedením spoločnosti a niekto musí 

posúdiť technický stav vozidla. Navrhuje dať výdavky na nákup traktora do rozpočtu a opraviť aj 

existujúci traktor lebo keď kompostovisko bude fungovať bude potrebná aj ďalšia technika. 

Kark dodal, ţe existujúci traktor má málo otáčok na mulčovač. 1000 otáčok na mulčovač je málo. 

Kaszonyi poznamenal, otáčky sa dajú zvýšiť aj na 1200, on nevie aký je mulčovač treba sa pozrieť 

koľko otáčok potrebuje 

MUDr.Varga navrhol poveriť starostu, aby jednal so zástupcami ŠOMO, s.r.o. a keď bude známa cena 

OZ upraví rozpočet 

Jakub dodal, ţe treba vybaviť evidenčné číslo na vlečku alebo predať lebo bez čísla nemôţe premávať 

na ceste 

MUDr.Varga sa opýtal aká je vlečka, či nie je výhodnejšie dať do poriadku existujúcu ako kúpiť novú 

s číslom 

Jakub poznamenal, ţe vodičovi môţu zobrať vodičský preukaz keď riadi vozidlo bez ŠPZ 

Starosta prisľúbil poslancom, ţe zajtra zavolá do ŠOMO, s.r.o. a dohodne termín jednania 

MUDr. Varga - netreba dopredu spomínať cenu treba počkať na ponuku.  

 

Ekonómka ešte dodala k rozpočtu, ţe nebola zaradená poloţka na reklamu obce a uţ bola vystavená 

faktúra za zverejnenie reklamy v Kalendári na rok 2012, preto navrhuje  zaradiť poloţku  08209 

637003 do rozpočtu vo výške 650 €.  

MUDr. Varga súhlasil a návrhom a odporúčal dať vyhotoviť drobné reklamné propagačné predmety 

s názvom a logom obce za účelom reklamy obce. 

Jakub tieţ súhlasí len treba brať do úvahy, ţe je kríza.  

Ďalej na základe odporúčania finančnej komisie navrhuje zaradiť do kapitálového rozpočtu výdavky 

na obstaranie 3 kusov altánkov v celkovej výške 6 000 € na poloţku 0620 717001.  

Starosta obce oboznámil poslancov, ţe sa informoval ohľadom cien altánkov a táto suma by mala byť 

postačujúca., obecné zastupiteľstvo sa má rozhodnúť, ţe aký typ sa objedná. 

Ekonómka upozornila poslancov, na opravu výšky výdavkov v poloţke 0860 642001z 1 070 eur na 

1 000 eur. 
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MUDr. Varga navrhol, prerokovať  bod č. 9 Projekt na úrad vlády- ţiadosť o dotáciu pre národnostné 

menšiny a Projekt na Ministerstvo ŢP na opravu rigolov pred schválením rozpočtu, aby sa prípadne 

schválené výdavky mohli zapracovať do rozpočtu pred schválením. 

 

Starosta obce informoval poslancov, ţe je vyhlásená úradom vlády SR výzva z grantového programu 

kultúra národnostných menšín na rok 2012 a teraz treba ţiadať dotáciu na usporiadanie festivalu 

maďarskej národnostnej menšiny. Maximálna výška ţiadanej dotácie je 4 000 eur a obec má 

financovať spoluúčasť vo výške 5 %  z celkových nákladov. 

  

Starosta dal hlasovať o nasledovnom návrhu uznesenia: 

 

OZ  

a) schvaľuje podanie ţiadosti o nenávratný finančný príspevok z grantového programu kultúra 

národnostných menšín 2012, vyhlásenú úradom vlády SR, a súčasne 

b) schvaľuje spolufinancovanie Obcou Vojany v sume 200 eur čo predstavuje 5 % z celkového 

rozpočtu vo výške 4000 €. 

 

Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 7 poslancov OZ 

                      hlasovanie: za 7 /Béreš, Jakub, Franko, Kark, Kaszonyi, Lukáč, MUDr. Varga/,   

                                                     proti  0,  zdržal sa 0    

 

Starosta obce oznámil poslancov, ţe je moţnosť podať ţiadosť na Ministerstvo ţivotného prostredia 

SR o nenávratný finančný príspevok na Rekonštrukciu rigolov na odvedenie daţďových vôd v obci 

Vojany. Maximálna výška poţadovanej dotácie je 20 tisíc eur, vlastné náklady by boli vo výške 5% 

z celkových nákladov t.j. 1 000 eur. Starosta navrhuje zahrnúť do projektu opravu rigolov od 

ţelezničnej stanice po mlyn na obidvoch stranách cesty a časť rigolov na ulici smerom na druţstvo.  

Ţiadosť o NFP by vypracovala firma z Nových Zámok za 500 eur. 

Lukáč – sa opýtal, ţe presne o ktorý úsek ide 

Starosta obce odpovedal, ţe ide o ten úsek, kde vznikli najväčšie problémy a škody počas povodní. 

Lukáč dodal, ţe treba opraviť rigoly aj smerom k závorám lebo podľa neho ľudia v obci budú 

nespokojní s takým riešením 

Starosta odpovedal, ţe ide o mimoriadnu dotáciu a iba tá časť môţe byť zahrnutá do projektu, kde 

voda spôsobila škody. 

Kaszonyi tieţ súhlasí s takým riešením, treba vyuţiť všetky dotácie. 

Kark Zoltán sa opýtal, či nie je potrebné výberové konanie na výber firmy, ktorá vypracuje projekt. 

Starosta obce odpovedal, ţe na všetko treba verejné obstaranie ale projekt treba podať do 9. februára.  

Kark povedal, ţe treba dodrţať zákon a vybrať dodávateľa vo výberovom konaní. 

MUDr. Varga  a Jakub opustili rokovaciu miestnosť. 

Franko dodal, ţe Kark nechce zle len sa pýtal z dôvodu, ţe stále rozprávame o tom, ţe všetky 

obstarania musia prejsť výberovým konaním. 

MUDr. Varga  sa vrátil do rokovacej miestnosti a dodal, ţe treba dodrţiavať zákony. 

Jakub sa vrátil do rokovacej miestnosti a poznamenal, ţe netreba ťahať čas. 

 

Starosta obce navrhol nasledovné znenie uznesenia:  

OZ poveruje starostu obce s podpísaním zmluvy s externým manaţmentom projektu na rekonštrukciu 

rigolov na odvedenie daţďových vôd s firmou Realityplus, J. Simora. č. 5., 94061 Nové Zámky v cene 

500 eur. 
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Starosta dal hlasovať o nasledovných návrhov uznesenia: 

OZ  poveruje starostu obce s podpísaním zmluvy s externým manaţmentom projektu na rekonštrukciu 

rigolov na odvedenie daţďových vôd s firmou Realityplus, J. Simora. č. 5., 94061 Nové Zámky v cene 

500 eur. 

Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 7 poslancov OZ 

                      hlasovanie: za 1 /Franko /, proti  6 /Béreš, Jakub, Kark, Kaszonyi, Lukáč,  

                                  MUDr. Varga/, zdržal sa 0    

 

MUDr. Varga poznamenal, ţe on sa nepamätá, ţe takto to bolo povedané. Navrhol poveriť obecný 

úrad, aby oslovil troch externých projektantov a vybrať dodávateľa výberovým konaním. 

Béreš poznamenal, ţe v prípade, keď obec ţiada dotáciu zo štátneho rozpočtu treba uskutočniť 

výberové konanie podľa zákona 

Lukáč sa opýtal, ţe koľko bude stáť projekt 

 

Starosta dal hlasovať o nasledovných návrhov uznesenia: 

OZ schvaľuje vyhlásenie výberového konania na externý manaţment na vypracovanie projektu na 

rekonštrukciu rigolov na odvedenie daţďových vôd. 

 

Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 7 poslancov OZ 

                      hlasovanie: za 5 /MUDr.Varga, Jakub, Béreš, Kaszonyi, Kark /, proti  0,   

                                 zdržal   sa 2 /Franko, Lukáč/   

 

OZ poveruje starostu obce s uzatvorením zmluvy s víťazom výberového konania na externý manaţment 

projektu na rekonštrukciu rigolov na odvedenie daţďových vôd  v maximálnej cene do 500 eur. 

 

Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 7 poslancov OZ 

                      hlasovanie: za 6 /Béreš, Jakub, Franko, Kark, Kaszonyi, MUDr. Varga/,   

                                                     proti  0,  zdržal sa 1 /Lukáč/    

 

OZ schvaľuje podanie ţiadosti na Ministerstvo ţivotného prostredia SR o nenávratný finančný 

príspevok na Rekonštrukciu rigolov na odvedenie daţďových vôd v obci Vojany v celkovej sume 

20 000 eur so spoluúčasťou obce vo výške 5 % čo činí 1 000 €. 

 

Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 7 poslancov OZ 

                      hlasovanie: za 7 /Béreš, Jakub, Franko, Kark, Kaszonyi, Lukáč, MUDr. Varga/,  

                                                     proti  0,  zdržal sa 0    

 

Po prerokúvaní tohto bodu poslanci sa vrátili k návrhu rozpočtu, ktorý sa doplnil o poloţky: 

Beţné príjmy: 312001 dotácia na Festival maďarskej národnostnej menšiny vo výške 4 000 eur. 

Beţné výdavky zvýšia sa výdavky na akcie v poloţke 08209 637002 na 11 000 eur 

Kapitálové príjmy:  322 001 Dotácia na rekonštrukciu rigolov v obci vo výške 20 000 eur 

Kapitálové výdavky: 0620 717002  Rekonštrukcia rigolov 21 000 eur. 

 

Starosta dal hlasovať o nasledovnom návrhu uznesenia: 

 

OZ schvaľuje rozpočet Obce Vojany na roky 2012- 2014, ktorý tvorí prílohu uznesenia. 
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Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 7 poslancov OZ 

                      hlasovanie: za 6 /Béreš, Jakub, Franko, Kark, Kaszonyi, MUDr. Varga/,   

                                                     proti  0,  zdržal sa 1 /Lukáč/    

 

K bodu číslo 8 - Spôsob určenia výšky odplaty za služby spojené s užívaním nebytových 

priestorov v Polyfunkčnej budove vo Vojanoch – informácia 

Starosta oboznámil poslancov, ţe JUDr. Szabó vypracoval stanovisko, ktoré bolo doručené 

poslancom. S ekonómkou prepočítali výdavky na elektrickú energiu podľa vyúčtovacej faktúry 

a zistili, ţe u Ing. Tirpáka je preplatok na elektrickej energií vo výške 102 eur. Pošta 

a Telekomunikácie majú osobitný elektromer. Konečná faktúra na plyn bude aţ v marci a potom bude 

moţné presne vypočíta celkové výdavky na energiu a sluţby. 

Jakub sa opýtal, či prijaté splátky pokryjú výdavky na vodu 

Starosta odpovedal, ţe minulý rok bola porucha a preto bola vyššia spotreba ale podľa neho prijaté 

zálohy by mali kryť reţijné náklady, všetky. 

 

Starosta dal hlasovať o nasledovnom návrhu uznesenia: 

 

OZ berie na vedomie informácie ohľadom výšky odplaty za sluţby spojené s uţívaním  nebytových 

priestorov v Polyfunkčnej budove vo Vojanoch  

Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 7 poslancov OZ 

                      hlasovanie: za 7 /Béreš, Jakub, Franko, Kark, Kaszonyi, Lukáč, MUDr. Varga/, 

                                                     proti  0,  zdržal sa 0 

 

Starosta dal hlasovať o nasledovnom návrhu uznesenia: 

 

OZ ţiada starostu obce po obdŕţaní všetkých vyúčtovaní za rok 2011 za elektriku, vodu a plyn 

informovať OZ o to či výška odplaty za sluţby spojené s uţívaním nebytových priestorov 

v Polyfunkčnej budove vo Vojanoch pokrýva skutočné náklady.. 

Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 7 poslancov OZ 

                      hlasovanie: za 7/Béreš, Jakub, Franko, Kark, Kaszonyi, Lukáč, MUDr. Varga/, 

                                                     proti  0,  zdržal sa 0 

 

K bodu číslo 11 - Určenie počtu členov jednotlivých komisií pri OZ Vojany 

Starosta obce oboznámil poslancov, ţe na základe prijatého uznesenia od 1.1.2012 sa prehodnotí 

počet členov jednotlivých komisií a počet členov má byť 3 aţ 5 vrátane predsedov. Ţiada jednotlivých 

predsedov, aby oznámili počet členov komisií. 

Predseda výberovej komisie MUDr. Michal Varga oznámil, ţe výberová komisia ostáva nezmenená, 

počet členov je 3 

Predseda finančnej komisie Ladislav Jakub oznámil, ţe finančná komisia ostáva nezmenená, počet 

členov je 4 

Predseda komisie poţiarnej Kaszonyi Ferdinánd oznámil, ţe poţiarna komisia ostáva nezmenená, 

počet členov je 5. 

Predseda komisie pre mládeţ a šport Zoltán Béres oznámil poslancom OZ, ţe Ladislav Mórik, Mgr. 

Gejza Krajnyik, Strunko František, Ing. Ján Hunčár a Zoltán Csengeri sa vzdali funkcie členstva 

v komisií.  

Starosta dal hlasovať o nasledovnom návrhu uznesenia: 
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OZ berie na vedomie vzdanie sa funkcie členstva v komisií pre mládeţ a šport  nasledovných členov: 

Ladislav Mórik, Mgr. Gejza Krajnyik, Strunko František, Ing. Ján Hunčár a Zoltán Csengeri.  

Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 7 poslancov OZ 

                      hlasovanie: za 7 /Béreš, Jakub, Franko, Kark, Kaszonyi, Lukáč, MUDr. Varga/, 

                                                     proti  0,  zdržal sa 0 

Predseda komisie pre mládeţ a šport Zoltán Béreš oznámil poslancom OZ nové zloţenie komisie, 

ktoré je nasledovné: Béreš Zoltán, Kaszonyi Ferdinánd, Kark Zoltán, Kanócz Akexander a MUDr. 

Varga Michal. 

 

Starosta dal hlasovať o nasledovnom návrhu uznesenia: 

 

OZ schvaľuje za členov Komisie pre mládeţ a šport nasledovné osoby: Béreš Zoltán, Kaszonyi 

Ferdinánd, Kark Zoltán, Kanócz Alexander a MUDr. Varga Michal 

Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 7 poslancov OZ 

                      hlasovanie: za 7 /Béreš, Jakub, Franko, Kark, Kaszonyi, Lukáč, MUDr. Varga/, 

                                                     proti  0,  zdržal sa 0 

 

Starosta obec oboznámil poslancov, ţe vzhľadom na to, ţe všetci členovia Kultúrnej komisie vrátane 

predsedu sa vzdali funkcie k 31.12.2012 navrhuje za predsedu komisie Gabriela Franka a ţiada ho aby 

na ďalšie riadne zasadnutie obecného zastupiteľstva predloţil návrh na členov komisie 

Franko Gabriel prijal funkciu predsedu komisie. 

 

Starosta dal hlasovať o nasledovnom návrhu uznesenia: 

 

OZ volí  za predsedu kultúrnej komisie Gabiela Franka. 

Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 7 poslancov OZ 

                      hlasovanie: za 7 /Béreš, Jakub, Franko, Kark, Kaszonyi, Lukáč, MUDr. Varga/, 

                                                     proti  0,  zdržal sa 0 

Zoltán Kark Predseda komisie  verejného poriadku a sociálnych vecí navrhol rozšírenie komisie 

o nového člena Attilu Lukáča a tak počet členov komisie bude 5. 

 

Starosta dal hlasovať o nasledovnom návrhu uznesenia: 

 

OZ volí  za člena komisie  verejného poriadku a sociálnych vecí Attilu Lukáča 

Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 7 poslancov OZ 

                      hlasovanie: za 6 /Béreš, Jakub, Franko, Kark, Kaszonyi, MUDr. Varga/,   

                                                     proti  0,  zdržal sa 1 /Lukáč/ 

 

K bodu číslo 12 - Rôzne 

1. Starosta obce prečítal odpoveď Františka Kováča trvale bytom Vojany 122, zo dňa 17.1.2012 na list 

obce, ktorý starosta obce tieţ prečítal a v ktorom Obce Vojany  ţiada pána Kováča aby zdôvodnil 

a podloţil dokumentmi, z ktorých jednoznačne vyplýva, ţe uvedenú garáţ postavil sám. Odpoveď 

tvorí prílohu zápisnice. 

František Kováč oznamuje v uvedenom liste, ţe garáţ postavil svojpomocne a vymenoval 

pracovníkov, ktorí  na stavbe garáţe pracovali. 

 

Starosta dal hlasovať o nasledovnom návrhu uznesenia: 
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OZ berie na vedomie oznámenie Františka Kováča, trvale bytom Vojany č. 122 zo dňa 27.1.2012 ktoré 

tvorí prílohu uznesenia. 

Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 7 poslancov OZ 

                      hlasovanie: za 7 /Béreš, Jakub, Franko, Kark, Kaszonyi, Lukáč, MUDr. Varga/, 

                                                     proti  0,  zdržal sa 0 

 

OZ nesúhlasí s uzatvorením mimosúdnej dohody na stavbu garáţe s.č.343 na parcele č.343 v k.ú.  

Vojany zapísanej na LV č. 1 s Františkom Kováčom Vojany č. 122, ktorú mal postaviť. 

Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 7 poslancov OZ 

                      hlasovanie: za 5 /Béreš, Jakub, Franko, Kaszonyi, MUDr. Varga/, 

                                                     proti  1 /Lukáč/,  zdržal sa 1/Kark/ 

 

Lukáč poznamenal, ţe keď ţiadame predloţenie  stavebného povolenia na základe akého dokladu bola 

stavba zaradená do inventáru obce 

 

2. Spoločný stavebný úrad – starosta obce oboznámil poslancov, ţe zabezpečenie chodu spoločnej 

úradovne je pre obec nerentabilná a okrem toho Ing. Kočišová je veľmi  zaťaţená, sama nestíha 

vybavovať podané ţiadosti. Kaţdá obec sa snaţí získať nenávratné finančné príspevky na rozvoj obcí 

a zadávajú čoraz viac projektov. K týmto projektom sú potrebné stavebné povolenia, ktoré sa vydávajú 

na spoločnej úradovni. Okrem toho sa zvýšil počet stavieb, rekonštrukcií a opráv na území elektrární 

a aj druţstvá a ţivnostníci začínajú získavať štátne dotácie. Starosta obce navrhuje zrušiť spoločnú 

úradovňu a Ing. Kočišovú nechať ako pracovníčku, ktorá by sa zaoberala projektmi a ďalšími 

záleţitosťami iba obce Vojany v oblasti výstavby. 

Poţiadal právneho zástupcu obce aby zaujal stanovisko k zmluve o zaloţení spoločného stavebného 

úradu a oboznámil OZ s moţnosťami zrušenia SPU. 

 

Franko sa opýtal, či nie je určené štátom sídlo spoločných úradovní 

Starosta obce odpovedal, ţe treba preveriť moţnosti aj na krajskom stavebnom úrade a pri konaní 

treba dodrţať ich pokyny.  

 

3.V rámci bodu Rôzne – poslanec Lukáč Attila oboznámil poslancov, ţe nastali zmeny v zákonoch, 

ktoré sa týkajú rokovacieho poriadku a poriadku odmeňovania a obec mala vykonať zmeny do 

30.9.2010. Ţiada starostu obce sa zaoberal s tými vecami.  

Starosta obce odpovedal, ţe sa pozrie na spomínané smernice s právnikom obce a od 1.2.2012 bude aj 

hlavný kontrolór, ktorý sa bude zaoberať aj so smernicami 

Jakub Ladislav sa opýtal, ţe aký bude ďalší postup s nahratým záznamom zo zasadnutia 

MUDr. Varga navrhuje určiť zodpovednú osobu za úschovu nahrávky 

Starosta dodal, ţe nahrávky budú uloţené na sekretariáte a bude vypracovaná smernica o spôsobe 

naloţenia s nahrávkami. 

 

     Nakoľko neboli ţiadne iné otázky a návrhy starosta obce o 21:30 hodine dňa 26.01.2012 ukončil 

rokovanie obecného zastupiteľstva. 

 

Zapisovateľka: Mária Fajdelová   ............................ 

 

Overovatelia zápisnice: Zoltán Kark            ................... 

                                   Ferinánd Kaszonyi   ...................     

                                                                                                        Štefan Czinke, starosta obce  
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O B E C N É     Z A S T U P T E Ľ S T V O    O B C E    V O J A N Y 

 

 

 

U Z N E S E N I E                                                      číslo 1 

zo dňa 26.01.2012 

 

s c h v a ľ u j e 

 

vynechať bod č. 9 z programu zasadnutia. 

 

Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 7 poslancov OZ 

     Hlasovanie: za 4 /MUDr. Varga, Jakub, Kaszonyi, Béreš/ 

                                  proti  3 / Franko, Lukáč, Kark/ 

                                  zdržal sa 0   

 

                                                                                                            Štefan Czinke 

                                                                                                             starosta obce 

 

 

 

O B E C N É     Z A S T U P T E Ľ S T V O    O B C E    V O J A N Y 

 

 

 

U Z N E S E N I E                                                      číslo 2 

zo dňa 26.01.2012 

 

s c h v a ľ u j e 

 

namiesto  bodu  č. 9 zaradiť do programu zasadnutia body: 

Projekt na Úrad vlády SR - ţiadosť o dotáciu pre národnostné menšiny 

Projekt na Ministerstvo ŢP na opravu rigolov 

 

 

Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 7 poslancov OZ 

     Hlasovanie: za 7 /Béreš, Jakub, Franko, Kark, Kaszonyi, Lukáč, MUDr. Varga/, proti  0,   

                                     zdržal sa 0    

 

                                                                                  

 

                                                                                                           Štefan Czinke 

                                                                                                            starosta obce 
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O B E C N É     Z A S T U P T E Ľ S T V O    O B C E    V O J A N Y 

 

 

 

U Z N E S E N I E                                                      číslo 3 

zo dňa 26.01.2012 

 

s c h v a ľ u j e 

 

návrhovú komisiu v nasledovnom zloţení:  Zoltán Kark a Ferdinánd Kaszonyi  

 

Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 7 poslancov OZ 

                         hlasovanie: za 7 /Béreš, Jakub, Franko, Kark, Kaszonyi, Lukáč, MUDr. Varga/, 

                                    proti  0,  zdržal sa 0    

 

 

 

Štefan Czinke 

                                                                                                                     starosta obce 

 

 

 

O B E C N É     Z A S T U P T E Ľ S T V O    O B C E    V O J A N Y 

 

 

 

U Z N E S E N I E                                                      číslo 4 

zo dňa 26.01.2012 

 

s c h v a ľ u j e 

 

voľby hlavného kontrolóra tajným hlasovaním. 

 

Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 7 poslancov OZ 

                      hlasovanie: za 7 /Béreš, Jakub, Franko, Kark, Kaszonyi, Lukáč, MUDr. Varga/, 

                                                     proti  0,  zdržal sa 0    

 

 

 

 

Štefan Czinke 

                                                                                                                     starosta obce 
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O B E C N É     Z A S T U P T E Ľ S T V O    O B C E    V O J A N Y 

 

 

 

U Z N E S E N I E                                                      číslo 5 

zo dňa 26.01.2012 

 

s c h v a ľ u j e 

 

nasledovné zloţenie volebnej komisie: Béreš Zoltán, Franko Gabriel, Jakub Ladislav, Kark Zoltán, 

Kaszonyi Ferdinánd, Lukáč Attila a MUDr. Varga Michal. 

 

Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 7 poslancov OZ 

                      hlasovanie: za 7 /Béreš, Jakub, Franko, Kark, Kaszonyi, Lukáč, MUDr. Varga/, 

                                                     proti  0,  zdržal sa 0    

 

 

Štefan Czinke 

                                                                                                                     starosta obce 

 

 

 

O B E C N É     Z A S T U P T E Ľ S T V O    O B C E    V O J A N Y 

 

 

 

U Z N E S E N I E                                                      číslo 6 

zo dňa 26.01.2012 

 

a)    k o n š t a t u j e  

ţe na základe výsledku tajných volieb hlavného kontrolóra obce Vojany, za hlavného kontrolóra  Obce 

Vojany bol zvolený Ing. Františke Krejza, bytom Hlavná 8/171, 076 41 Biel, pomerom hlasov 4 

poslancov za. 

 

b) k o n š t a t u j e 

 

 ţe funkcia hlavného kontrolóra sa bude vykonávať v rozsahu pracovného času týţdenne v trvaní 8 

hodín. 

 

Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 7 poslancov OZ 

                      hlasovanie: za 7 /Béreš, Jakub, Franko, Kark, Kaszonyi, Lukáč, MUDr. Varga/, 

                                                     proti  0,  zdržal sa 0    

 

Štefan Czinke 

                                                                                                                     starosta obce 
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O B E C N É     Z A S T U P T E Ľ S T V O    O B C E    V O J A N Y 

 

 

 

U Z N E S E N I E                                                      číslo 7 

zo dňa 26.01.2012 

 

 

s c h v a ľ u j e 

poskytnutie dotácie v roku 2012 pre Stolnotenisový klub TTC Tigers vo výške 2 500 eur 

 

 

Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 7 poslancov OZ 

                        hlasovanie: za 4 /MUDr.Varga, Béreš, Jakub, Kaszonyi/ , proti  1 /Lukáč/,   

                                                       zdržali sa 2  /Franko, Kark/  

 

 

 

Štefan Czinke 

                                                                                                                     starosta obce 

 

 

 

O B E C N É     Z A S T U P T E Ľ S T V O    O B C E    V O J A N Y 

 

 

 

U Z N E S E N I E                                                      číslo 8 

zo dňa 26.01.2012 

 

 

s c h v a ľ u j e 

 

poskytnutie dotácie v roku 2012 pre Csemadok  vo výške 650 eur. 

 

Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 7 poslancov OZ 

                      hlasovanie: za 7 /Béreš, Jakub, Franko, Kark, Kaszonyi, Lukáč, MUDr. Varga/,  

                                                     proti  0,  zdržal sa 0   

 

 

Štefan Czinke 

                                                                                                                     starosta obce 
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O B E C N É     Z A S T U P T E Ľ S T V O    O B C E    V O J A N Y 

 

 

 

U Z N E S E N I E                                                      číslo 9 

zo dňa 26.01.2012 

 

s c h v a ľ u j e 

 

 

poskytnutie dotácie v roku 2012 pre Reformovanú kresťanskú cirkev vo výške 3 320 eur 

 

 

Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 7 poslancov OZ 

                      hlasovanie: za 7 /Béreš, Jakub, Franko, Kark, Kaszonyi, Lukáč, MUDr. Varga/, 

                                                     proti  0,  zdržal sa 0    

 

 

Štefan Czinke 

                                                                                                         starosta obce 

 

 

 

O B E C N É     Z A S T U P T E Ľ S T V O    O B C E    V O J A N Y 

 

 

 

U Z N E S E N I E                                                      číslo 10 

zo dňa 26.01.2012 

 

s c h v a ľ u j e 

 

 

poskytnutie dotácie v roku 2012 pre Futbalový klub vo výške 8 300 eur. 

 

 

Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 7 poslancov OZ 

                      hlasovanie: za 6 /Béreš, Jakub, Franko, Kark, Kaszonyi, MUDr. Varga/, 

                                                     proti  0, zdržal sa 1 /Lukáč /  

 

 

 

Štefan Czinke 

                                                                                                                   starosta obce 
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O B E C N É     Z A S T U P T E Ľ S T V O    O B C E    V O J A N Y 

 

 

 

U Z N E S E N I E                                                      číslo 11 

zo dňa 26.01.2012 

 

s c h v a ľ u j e 

 

poskytnutie dotácie v roku 2012 pre Poľovnícke zdruţenie Srnec vo výške 350 eur. 

 

Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 7 poslancov OZ 

                      hlasovanie: za 6 /Béreš, Jakub, Franko, Kark, Kaszonyi, Lukáč, MUDr. Varga/, 

                                                     proti  0,  zdržal sa 1  /MUDr. Varga/  

 

 

 

Štefan Czinke 

                                                                                                                   starosta obce 

 

 

 

 

O B E C N É     Z A S T U P T E Ľ S T V O    O B C E    V O J A N Y 

 

 

 

U Z N E S E N I E                                                      číslo 12 

zo dňa 26.01.2012 

 

s c h v a ľ u j e 

 

zvýšenie platu starostu Štefana Czinkeho, trvale bytom Vojany č.16  o 30% s účinnosťou od 1.2.2012. 

Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 7 poslancov OZ 

                      hlasovanie: za 1 /Lukáč/, 

                                  proti  0,  zdržal sa 6 /Béreš, Jakub, Franko, Kark, Kaszonyi, MUDr. Varga/,    

 

 

 

 

Štefan Czinke 

                                                                                                                   starosta obce 
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O B E C N É     Z A S T U P T E Ľ S T V O    O B C E    V O J A N Y 

 

 

 

U Z N E S E N I E                                                      číslo 13 

zo dňa 26.01.2012 

 

s c h v a ľ u j e 

 

 

zvýšenie platu starostu obce Štefana Czinkeho, trvale bytom Vojany č. 16 s účinnosťou od 1.2.2012 

o 20%. 

 

Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 7 poslancov OZ 

                      hlasovanie: za 6 /Béreš, Jakub, Franko, Kaszonyi, Lukáč, MUDr. Varga/, 

                                                     proti  0,  zdržal sa 1 /Kark/   

 

 

 

Štefan Czinke 

                                                                                                                   starosta obce 

 

 

 

O B E C N É     Z A S T U P T E Ľ S T V O    O B C E    V O J A N Y 

 

 

 

U Z N E S E N I E                                                      číslo 14 

zo dňa 26.01.2012 

 

s c h v a ľ u j e 

 

bezplatné kosenie zastávanej plochy a nádvoria u osôb starších ako 60 rokov ţijúcich v samostatnom  

rodinnom dome.  

 

Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 7 poslancov OZ 

                      hlasovanie: za 7 /Béreš, Jakub, Franko, Kark, Kaszonyi, Lukáč, MUDr. Varga/, 

                                                     proti  0,  zdržal sa 0    

 

 

Štefan Czinke 

                                                                                                                   starosta obce 
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O B E C N É     Z A S T U P T E Ľ S T V O    O B C E    V O J A N Y 

 

 

 

U Z N E S E N I E                                                      číslo 15 

zo dňa 26.01.2012 

 

a)   s c h v a ľ u j e 

podanie ţiadosti o nenávratný finančný príspevok z grantového programu kultúra národnostných 

menšín 2012, vyhlásenú úradom vlády SR, a súčasne 

 

b)  s c h v a ľ u j e 

 spolufinancovanie Obcou Vojany v sume 200 eur čo predstavuje 5 % z celkového rozpočtu vo výške 

4000 €. 

 

Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 7 poslancov OZ 

                      hlasovanie: za 7 /Béreš, Jakub, Franko, Kark, Kaszonyi, Lukáč, MUDr. Varga/,   

                                                     proti  0,  zdržal sa 0    

 

 

 

Štefan Czinke 

                                                                                                                    starosta obce 

 

 

 

O B E C N É     Z A S T U P T E Ľ S T V O    O B C E    V O J A N Y 

 

 

 

U Z N E S E N I E                                                      číslo 16 

zo dňa 26.01.2012 

 

p o v e r u j e 

 

starostu obce s podpísaním zmluvy s externým manaţmentom projektu na rekonštrukciu rigolov na 

odvedenie daţďových vôd s firmou Realityplus, J. Simora. č. 5., 94061 Nové Zámky v cene 500 eur. 

 

Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 7 poslancov OZ 

                      hlasovanie: za 1 /Franko /, proti  6 /Béreš, Jakub, Kark, Kaszonyi, Lukáč,  

                                  MUDr. Varga/, zdržal sa 0    

 

 

Štefan Czinke 

                                                                                                                    starosta obce 
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O B E C N É     Z A S T U P T E Ľ S T V O    O B C E    V O J A N Y 

 

 

 

U Z N E S E N I E                                                      číslo 17 

zo dňa 26.01.2012 

 

s c h v a ľ u j e 

 

vyhlásenie výberového konania na externý manaţment na vypracovanie projektu na rekonštrukciu 

rigolov na odvedenie daţďových vôd. 

 

Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 7 poslancov OZ 

                      hlasovanie: za 5 /MUDr.Varga, Jakub, Béreš, Kaszonyi, Kark /, proti  0,   

                                 zdržal   sa 2 /Franko, Lukáč/   

 

 

 

Štefan Czinke 

                                                                                                         starosta obce 

 

 

 

O B E C N É     Z A S T U P T E Ľ S T V O    O B C E    V O J A N Y 

 

 

 

U Z N E S E N I E                                                      číslo 18 

zo dňa 26.01.2012 

 

 

p o v e r u j e  

 

starostu obce s uzatvorením zmluvy s víťazom výberového konania na externý manaţment projektu na 

rekonštrukciu rigolov na odvedenie daţďových vôd  v maximálnej cene do 500 eur. 

 

Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 7 poslancov OZ 

                      hlasovanie: za 6 /Béreš, Jakub, Franko, Kark, Kaszonyi, MUDr. Varga/,   

                                                     proti  0,  zdržal sa 1 /Lukáč/    

 

 

 

Štefan Czinke 

                                                                                                                    starosta obce 
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O B E C N É     Z A S T U P T E Ľ S T V O    O B C E    V O J A N Y 

 

 

 

U Z N E S E N I E                                                      číslo 19 

zo dňa 26.01.2012 

 

s c h v a ľ u j e 

 

podanie ţiadosti na Ministerstvo ţivotného prostredia SR o nenávratný finančný príspevok na 

Rekonštrukciu rigolov na odvedenie daţďových vôd v obci Vojany v celkovej sume 20 000 eur so 

spoluúčasťou obce vo výške 5 % čo činí 1 000 €. 

 

Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 7 poslancov OZ 

                      hlasovanie: za 7 /Béreš, Jakub, Franko, Kark, Kaszonyi, Lukáč, MUDr. Varga/,  

                                                     proti  0,  zdržal sa 0    

 

 

Štefan Czinke 

                                                                                                                   starosta obce 

 

 

 

O B E C N É     Z A S T U P T E Ľ S T V O    O B C E    V O J A N Y 

 

 

 

U Z N E S E N I E                                                      číslo 20 

zo dňa 26.01.2012 

 

s c h v a ľ u j e 

 

rozpočet Obce Vojany na roky 2012- 2014, ktorý tvorí prílohu uznesenia. 

 

Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 7 poslancov OZ 

                      hlasovanie: za 6 /Béreš, Jakub, Franko, Kark, Kaszonyi, MUDr. Varga/,   

                                                     proti  0,  zdržal sa 1 /Lukáč/    

 

 

 

Štefan Czinke 

                                                                                                                   starosta obce 
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O B E C N É     Z A S T U P T E Ľ S T V O    O B C E    V O J A N Y 

 

 

 

U Z N E S E N I E                                                      číslo 21 

zo dňa 26.01.2012 

 

b e r i e   na   v e d o m i e 

 

informácie ohľadom výšky odplaty za sluţby spojené s uţívaním  nebytových priestorov 

v Polyfunkčnej budove vo Vojanoch  

 

Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 7 poslancov OZ 

                      hlasovanie: za 7 /Béreš, Jakub, Franko, Kark, Kaszonyi, Lukáč, MUDr. Varga/, 

                                                     proti  0,  zdržal sa 0 

 

 

Štefan Czinke 

                                                                                                                   starosta obce 

 

 

 

O B E C N É     Z A S T U P T E Ľ S T V O    O B C E    V O J A N Y 

 

 

 

U Z N E S E N I E                                                      číslo 22 

zo dňa 26.01.2012 

 

ž i a d a 

 

starostu obce po obdŕţaní všetkých vyúčtovaní za rok 2011 za elektriku, vodu a plyn informovať OZ 

o to či výška odplaty za sluţby spojené s uţívaním nebytových priestorov v Polyfunkčnej budove vo 

Vojanoch pokrýva skutočné náklady. 

 

Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 7 poslancov OZ 

                      hlasovanie: za 7/Béreš, Jakub, Franko, Kark, Kaszonyi, Lukáč, MUDr. Varga/, 

                                                     proti  0,  zdržal sa 0 

 

 

 

Štefan Czinke 

                                                                                                                   starosta obce 

 

 



25 
 

O B E C N É     Z A S T U P T E Ľ S T V O    O B C E    V O J A N Y 

 

 

 

U Z N E S E N I E                                                      číslo 23 

zo dňa 26.01.2012 

 

b e r i e    n a   v e d o m i e  

 

vzdanie sa funkcie členstva v komisií pre mládeţ a šport  nasledovných členov: Ladislav Mórik, Mgr. 

Gejza Krajnyik, Strunko František, Ing. Ján Hunčár a Zoltán Csengeri.  

 

Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 7 poslancov OZ 

                      hlasovanie: za 7 /Béreš, Jakub, Franko, Kark, Kaszonyi, Lukáč, MUDr. Varga/, 

                                                     proti  0,  zdržal sa 0 

 

   

Štefan Czinke 

                                                                                                                 starosta obce  

 

 

 

O B E C N É     Z A S T U P T E Ľ S T V O    O B C E    V O J A N Y 

 

 

 

U Z N E S E N I E                                                      číslo 24 

zo dňa 26.01.2012 

 

s c h v a ľ u j e 

 

za členov Komisie pre mládeţ a šport nasledovné osoby: Béreš Zoltán, Kaszonyi Ferdinánd, Kark 

Zoltán, Kanócz Alexander a MUDr. Varga Michal 

 

Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 7 poslancov OZ 

                      hlasovanie: za 7 /Béreš, Jakub, Franko, Kark, Kaszonyi, Lukáč, MUDr. Varga/, 

                                                     proti  0,  zdržal sa 0 

 

 

 

 

Štefan Czinke 

                                                                                                                starosta obce  
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O B E C N É     Z A S T U P T E Ľ S T V O    O B C E    V O J A N Y 

 

 

 

U Z N E S E N I E                                                      číslo 25 

zo dňa 26.01.2012 

 

v o l í   

 

za predsedu kultúrnej komisie Gabiela Franka. 

 

 

Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 7 poslancov OZ 

                      hlasovanie: za 7 /Béreš, Jakub, Franko, Kark, Kaszonyi, Lukáč, MUDr. Varga/, 

                                                     proti  0,  zdržal sa 0 

 

 

Štefan Czinke 

                                                                                                                starosta obce  

 

 

 

O B E C N É     Z A S T U P T E Ľ S T V O    O B C E    V O J A N Y 

 

 

 

U Z N E S E N I E                                                      číslo 26 

zo dňa 26.01.2012 

 

v o l í  

 

za člena komisie  verejného poriadku a sociálnych vecí Attilu Lukáča 

 

Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 7 poslancov OZ 

                      hlasovanie: za 6 /Béreš, Jakub, Franko, Kark, Kaszonyi, MUDr. Varga/,   

                                                     proti  0,  zdržal sa 1 /Lukáč/ 

 

 

Štefan Czinke 

                                                                                                                starosta obce  
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O B E C N É     Z A S T U P T E Ľ S T V O    O B C E    V O J A N Y 

 

 

 

U Z N E S E N I E                                                      číslo 27 

zo dňa 26.01.2012 

 

b e r i e   n a     v e d o m i e  

 

oznámenie Františka Kováča, trvale bytom Vojany č. 122 zo dňa 27.1.2012 ktoré tvorí prílohu 

uznesenia. 

 

Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 7 poslancov OZ 

                      hlasovanie: za 7 /Béreš, Jakub, Franko, Kark, Kaszonyi, Lukáč, MUDr. Varga/, 

                                                     proti  0,  zdržal sa 0 

 

 

 

Štefan Czinke 

                                                                                                                starosta obce  

 

 

 

O B E C N É     Z A S T U P T E Ľ S T V O    O B C E    V O J A N Y 

 

 

 

U Z N E S E N I E                                                      číslo 28 

zo dňa 26.01.2012 

 

n e s ú h l a s í  

 

 

s uzatvorením mimosúdnej dohody na stavbu garáţe s.č.343 na parcele č.343 v k.ú. Vojany zapísanej 

na LV č. 1 s Františkom Kováčom Vojany č. 122, ktorú mal postaviť. 

 

Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 7 poslancov OZ 

                      hlasovanie: za 5 /Béreš, Jakub, Franko, Kaszonyi, MUDr. Varga/, 

                                                     proti  1 /Lukáč/,  zdržal sa 1/Kark/ 

 

 

 

Štefan Czinke 

                                                                                                                starosta obce  



28 
 

 

 


